

this is BOVI



THE FINEST FABRICS

acknowledged for their distinctive feel. They are crafted from long, natural fibres, and then finished at BOVI's facilities, resorting to state-of-the-art technology and to a vast know-how in textile finishing.

für ihre unverwechselbare Haptik bekannt sind. Gefühl. Sie werden aus langen Naturfasern hergestellt, Naturfasern hergestellt und anschließend in den BOVI-Werken unter Einsatz modernster Technologie und mit Know-how in der Textilveredelung.



HIGH-QUALITY

products, made to last for years to come. All produced at BOVI, this ensures a constant and close monitoring of each phase of the production process. All goods are comprehensively tested before going to market.

Produkte, die für eine lange Lebensdauer kommen. Alle Produkte werden bei BOVI hergestellt, was eine ständige und genaue Überwachung jede Phase des Produktionsprozesses. Alle Produkte werden umfassend getestet bevor sie auf den Markt kommen.

ELEGANCE

present in all collections, from classic to casual lines. A keen aesthetic sense and a passion for creating truly special items are the core of our creative process DNA.

in allen Kollektionen, von der klassischen bis zur lässigen Linie. Ein ausgeprägter Sinn für Ästhetik und die Leidenschaft für die Schaffung sind der Kern unserer DNA des kreativen Prozesses.

